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Donderdag 24 februari ontvingen college en raadsleden het schrijven ‘behoud trapveldje 
Noordeinde’ van fam. Fransen en Schoonhoven, namens 90% van de inwoners in de directe 
omgeving van het woningbouwplan Diamant-Tochtpad Noordeinde.  
 
Naar aanleiding van dat schrijven heeft Samen Beter Nieuwkoop de volgende vragen aan het 
college van Burgemeester en Wethouders. 
 

1. Wat waren argumenten pro en contra de varianten 4 en 5 zoals deze oorspronkelijk 
in de participatie gebracht zijn? Hoeveel mensen die meededen aan de participatie 
sprak zich uit voor variant 5 boven variant 4 en omgekeerd? 

 
2. Variant 5 is in aangepaste vorm in de inspraak gebracht. Wat is er in deze in de 

inspraak gebrachte variant allemaal aangepast ten opzichte van de variant 5 die 
eerder in de participatie was gebracht? 

 
Na de inspraak, heeft wethouder Elkhuizen op verzoek een bezoek gebracht aan het 
trapveldje en heeft handtekeningen in ontvangst genomen.  
 

3. Welke reacties uit de inspraak en het bezoek, hebben op welke wijze een plaats 
gekregen in de definitieve variant zoals die in het ontwerp bestemmingsplan is 
verwerkt? 
 

4. Hoe groot is, en welke afmetingen heeft, het huidige trapveldje? En kon/kan er 
gevoetbald worden zonder dat er sprake is van meer ‘overlast’ dan nu, voor 
bestaande/nieuwe omwonenden? Zie de tabel. 
Idem in variant 4. Idem in variant 5. Idem in de in de inspraak gebrachte variant 5. 
Idem in de huidige in het ontwerp bestemmingsplan voorliggende variant. 

 
 

Variant Totale 
oppervlakte 

Afmetingen 
grootste 
gedeelte 

Afmetingen 
kleinere 
gedeelten 

Voetballen 
mogelijk? 

Huidige situatie     

Variant 4 - participatie denkmee     

Variant 5 - participatie denkmee     

Variant 5 - inspraak     

Variant verwerkt in ontwerp 
bestemmingsplan 

    

 


